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Abstract (en)
A balustrade (1) of a passenger conveyor, such as an escalator or a moving pavement, is proposed which is provided with an encircling handrail
(2) guided via rollers and which interacts outside the transport area (21) with a panel-like indicating and information device (7) which is releasably
connected to the balustrade (1) and runs out with its one end (19) indirectly or directly into the area of the handrail turn (6). <IMAGE>

Abstract (de)
Vorgeschlagen wird eine Balustrade (1) einer Personenförderanlage, wie einer Rolltreppe oder eines Rollsteiges, die mit einem umlaufenden,
über Rollen geführten Handlauf (2) versehen ist, und die außerhalb des Transportbereiches (21) mit einer paneelartig ausgebildeten Anzeige- und
Informationseinrichtung (7) zusammenwirkt, die lösbar mit Balustrade (1) verbunden ist und mit ihrem einen Ende (19) mittel- bzw. unmittelbar in den
Bereich der Handlaufumlenkung (6) ausläuft. <IMAGE>
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